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Hallituksen kokous 10/2023
Aika: 31.5. klo 18.15
Paikka: Ynnän Discord

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x (saapui kohdassa 4.)
-
x
-
-
x (poistui kohdassa 12.)
x
-
-
x
x
-

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 18.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 9/23 seuraavilla muutoksilla: lisätään kohtaan META
selvennys, että vahtimestareille on alkuvuonna ostettu kiitokset ja siten heille ei
ostettu sellaisia uudestaan keväällä.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista muutoksitta.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Sara ilmoittaa, että pari viikkoa sitten pidetyssä iltakoulussa käytiin läpi ettei
hallituksessa ole henkilöä joku, mutta silti asioita on jäänyt hoitamatta, sillä
asioita ei ole delegoitu kenellekään.

Atella on karkkia. Erika kysyy, jakaako Atte karkkejaan. Atte vastaa, että voi tulla
hakemaan. Mikolla ei ole mitään.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Erika kertoo, että kevätkokouksen pitäminen Kankaan Saunalla ei toimi,
jos läsnäolijoita olisi ollut yhtään enemmän. Kevätkokouksen jatkoille
paikka oli sopiva.

Atte kertoo, että jousiammunnan lajikokeilusta tuli positiivista palautetta
jäsenistöltä. Erika kertoo, että Origolla järjetetyllä sopopiknikillä
teletappien aurinko paistoi kivasti.

b. Kesätapaaminen
Paikka on varattu.

c. Muut
ESC-varaukset ovat kunnossa ja päivät ovat seuraavat:

ke 18.10. jokin tapahtuma
ke 25.10. sitsien jatkot
ke 22.11. sitsit
to 14.12. paremmat pikkujoulut

Atte kertoo, että kesällä voisi pitää karaoketiistait ja Teerenpelin kanssa
täytyy vielä järjestää tapahtuma ennen nykyisen sopimuksen päättymistä.

Liisa kertoo, että syyslukukaudella 3miot ovat seuraavina päivinä: 21.9.,
19.10. ja 23.11. Atte kommentoi, että syyskuun 3miot ovat hänen
syntymäpäivänään.
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9. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Aten käsityksen mukaan baareja ei ole vielä laskutettu.

b. Kännytoimikunta
Ei ole lisättävää.

c. Muut
Sara kertoo, että STYROL:in uudistamista varten olisi perustettava
toimikunta. Sara ilmoittaa olevansa myös käytettävissä mahdollisen
toimikunnan puheenjohtajaksi. Toimikunnalle on ehdotettu nimeksi
laulukirjatoimikuntaa. Perustetaan laulukirjatoimikunta ja nimetään
toimikunnan puheenjohtajaksi Sara. Erika ja Mikael ovat käytettävissä
toimikunnan varapuheenjohtajiksi. Nimetään Erika laulukirjatoimikunnan
varapuheenjohtajaksi. Muita toimikunnan jäseniä ovat Mikko, Mikael, Atte
ja Juuso.

10.Syksyyn valmistautuminen
Erika kertoo, että muiden matlujen kanssa voppaan (vaihtoehtoinen opinto-opas)
vastuualueet on jaettu. Fuksijuttuja käydään läpi tarkemmin elokuussa
kokouksessa ennen fuksiviikkoa. Sara kertoo, että fysiikalle pitäisi miettiä ajoissa
uutta kopo-vastaavaa ja ESC:in vippien toimivuuden suhteen tulisi olla
yhteydessä muihin järjestöihin hyvissä ajoin ennen syksyn tapahtumia. Lisäksi
fuksipassin päivitys olisi tehtävä ajoissa ennen fuksien tuloa.

Ynnän varastossa on viime vuoden haalareita joita voi käyttää sovitushaalareina.
Erika kysyy Radikaalilta, mitä kokoja heillä on sovitushaalareina. Mikko kertoo,
että Fuksipassin sisältöä miettivien tulee ottaa huomioon Mikon aikataulut
toiminnallisten päivityksien osalta. Sessi hoitaa fuksivastaavana fuksipassin
sisällön kuntoon.

11.Muut sektorit
Atte mainitsee talouden osalta, että pankkiasiat on hoidettu ja Juuson ja Erikan
pitäisi saada maksukortit. Atte on kuullut Roopelta että Valtterin mukaan Zettlen
rahojen pitäisi tulla Ynnän tilille kesäkuun ensimmäinen päivä. Atte kertoo, että
hänellä on kolmen viikon ajanjakso, jolloin hän ei voi pitää liikuntavuoroa töiden
vuoksi. Atte kysyy jäsenistöltä tuuraajaa.
Tiltin kanssa on keskusteltu mahdollisuudesta varata rantalentopallokenttä
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Tuomiojärven uimarannalta. Kenttien hinta olisi 3 euroa tunnilta. Atte ehdottaa 18
euroa budjetoitavaksi kenttien varauksiin. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 18
euroa rantalentopallokentän varauksiin. Sara on tehnyt ops-kyselyn raportin ja
välittänyt sen matematiikan ja tilastoteteen laitokselle. Sara kävi myös opetuksen
seminaarissa vastailemassa opettajien kysymyksiin opsiin liittyen.

Ynnällä on varastossa vanhoja haalarimerkkejä erinäisistä tapahtumista noin
20:n vuoden ajalta ja Saran mielestä niitä voisi myydä. Suurin osa niistä on
yhteistyötapahtumista. Kokonaan Ynnän omia merkkejä voi myydä siten, että
Ynnä saa tuotot itselleen. Yhteistyömerkkien tuotot jaetaan tapahtumassa
mukana olleiden järjestöjen kanssa. Vanhoja tapahtumamerkkejä on myyty 0,50
euron hintaan. Mikko sanoo, että vanhoja merkkejä pitää jättää myös arkistoon,
jotta voi tulevaisuudessa katsoa, millaisia merkkejä on ollut aikaisemmin.

Kiril kertoo, että hän on kuullut saunan palautuneen parkkipaikalle. Atte lisää
liikuuntaan liittyen, että JYY:ltä saatiin tukea 105 euroa (7 euroa per osallistuja)
jousiammunnan lajikokeiluun.

Erika ehdottaa budjetoitavaksi 10 euroa kesän sopokahveihin. Juuso kannattaa.
Budjetoidaan 10 euroa kesän sopokahveihin.

12.Budjetoinnit
Liisa poistui. Erika ehdottaa tekstiilipesuriin ja pesuaineeseen budjetoitavaksi
54,80 euroa. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 54,80 euroa tekstiilipesuriin ja
pesuaineeseen.

Sara ehdottaa budjetoitavaksi 10,95 euroa mikrokuitumoppiin
teleskooppivarrella. Mikko kannattaa. Budjetoidaan 10,95 euroa
mikrokuitumoppiin teleskooppivarrella.

13.Hankinnat
Hankitaan Ynnälle paristoja varastoon toimistotarvikebudjetilla.

14.META
Siivoojien kiitoksia ei ole vielä hankittu. Atte hoitaa siivoojien kiitokset. Ynnän
kaiuttimen hankkimista on pohdittu aiemmin, mutta Sara kertoo että Ynnällä on
varastossa toimiva kaiutin (aux ja tarvii virtalähteen), joten uutta kaiutinta ei
tarvitse hankkia. Saran mielestä Origolta voisi siirtää yhden tietokoneen pois,
jotta sinne saisi lisää tilaa. Ilmoitetaan digipalveluun, että hoitavat yhden koneen
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pois. Sara kertoo, että läffän kuljettamiseen kaavaillun auton hankintaan tulisi
nimetä vastuuhenkilö.

Jäsenistön kuljettaessa läffää korvataan heille kilometrikorvaus 0,53 euroa
kilometriltä sekä lisäksi annetaan kiitoksena Semman ruokalippuja viisi
kappaletta. Atte luonnostelee läffän kuljettamiseen liittyvän sähköpostin ja pitää
listaa halukkaaksi ilmoittautuneista kuljettajista.

Kiril kertoo, että laulukirjoja on ostettu sisään 8,80 euron kappalehintaan (HalKo
14/17). Toisen STYROL -järjestön ostaessa STYROLeita Ynnältä myydään ne
heille samaisella hankintahinnalla.

Saran mielestä jäsenkysely olisi hyvä saada auki pian, jottei syksyllä fuksit täytä
sitä vastauksillaan. Pidetään viikonloppuna miittiä Ynnän Discordissa kyselyn
lopullisen sisällön osalta.

Erika kysyy, onko ESC:iltä kuulunut mitään vipeistä. Sara lisää, että voisiko kysyä
myös korvataanko vippien toimimattomuutta alkuvuodesta. Juuso laittaa
sähköpostia ja soittaa perään ESC:ille myös sopimuksen maksuun liittyen.

15.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous joskus syksymmällä.

16.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 19.56.

Liitteet
1. Kokouksen 10/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


